
  
 

  

Verslag van de Ledenvergadering d.d. 18 maart 2024  

 

  

Aanwezig:   

1.  Peter Verbeek 

2. Ad Meeuwessen 

3. Ruud van der Linden 

4. Frans Reulen 

5. Ed van den Berg 

6. Jo Wijtzes 

7. Frans Merkelbach 

8. Henk Flinsenberg 

9. Harrie de Jong 

10. Jacq Linssen 

11. Thieu Bijsterveld 

12. Jo Sieben 

13. Herman Obbink 

14. Peter Balm 

15. Hans van Kuringen 

16. Brend Breve 

17. Jacq van Brussel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Opening en welkom door voorzitter 

 

- Als voorzitter opent Brend de vergadering. 

 

- Het is goed om te zien dat er op de vergadering zoveel “nieuwe” ( 9 van de 

17 aanwezigen) leden aanwezig zijn. 

 

- Brend loopt in vogelvlucht door het verslag van vorige ledenvergadering 

van 16 oktober 2023. Onderstaande punten worden nog even aangehaald: 

- Denk aan contant geld bij de 2-wekelijkse ritten i.v.m. het afrekenen 

per tafel wat in sommige gelegenheden niet anders kan. 

- Als er een rit niet doorgaat op een bepaalde dag, vanwege 

bijvoorbeeld slecht weer, dan staat dit vermeld op de homepage van 

de website op die dag voor 08:30 uur. Dus is het weer twijfelachtig 

dan altijd even kijken op de website.  

- Als een rit is geannuleerd dan word deze meestal de week daarna 

verreden. Uiteraard zie je dat ook weer op de website. 

 

- Verder geen opmerkingen en het verslag van 16 oktober 2023 wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

 

 

2. Mededelingen 

 

- Mario Raaijmakers was lid in 2021 en 2022. Mario had al jaren lang 

uitgezaaide prostaatkanker en heeft op 3 maart 2024 gekozen voor 

euthanasie. 

- Wim Bocken heeft onlangs een hersenbloeding gehad en ligt momenteel 

in het ziekenhuis. Volgens Wim zelf gaat het gelukkig alweer wat beter. 

- Jan Kop sukkelt nog wat met zijn gezondheid. Maar het gaat steeds beter 

en hij hoopt het komend motorseizoen weer volop mee te doen. 

- Herman van Keulen is nog steeds erg langzaam herstellende van onder 

andere een keel operatie. Vorig jaar heeft Herman alweer 2 keer even 

meegereden en we hopen dat dat dit jaar weer wat vaker zal zijn. 

- Hans Brevé is ook nog steeds herstellende van zijn ongeluk in Oostenrijk. 

Hans is vooral nog erg moe en zijn herstel gaat traag. 

 

- Financiële status  

- Peter licht de financiële status van de club toe. 

- De nieuwjaarsreceptie heeft de club 147,= gekost. 

- Het huidige banksaldo van club is 936,=. 

- Momenteel spelen er wat problemen met de incasso via de PVGE 

maar dat zal worden gecorrigeerd door de PVGE 

 

 

 



3. Evaluatie van de nieuwjaarsreceptie en jaarvergadering 

 

- Vraag: wat vonden de leden van de jaarvergadering/nieuwjaarsreceptie 

- Alle aanwezigen vonden het een gezellige avond 

- Een vervolg van dit concept voor volgend jaar wordt positief 

ontvangen 

- Zeker ook de aanwezigheid van de partners was een toevoeging 

- De pubkwis was ook een succes 

- Verzoek: zijn er leden die volgend jaar de pubkwis willen organiseren 

- Jacq Linssen gaat erop studeren en komt er op terug 

- De rest denkt erover na 

- Het idee is om volgend jaar niet meer de leden te belasten met de catering 

maar om dit uit te besteden. De financiële status van de club in combinatie 

met een kleine eigen bijdrage maakt dit zeker haalbaar. 

 

 

4. Overige onderwerpen 

   

- Motorongeval: presentatie door bijvoorbeeld een ambulance medewerker 

- Vooral m.b.t. ongevallen bij motorrijders 

- Vraag: is hier interesse in? 

- Vraag: wie zou dat moeten zijn 

- Harrie de Jong kent Corine Toirkens. Zij geeft presentaties over dit 

onderwerp, heeft zo’n 30 jaar ervaring op een ambulance en geeft 

nu instructie motorrijden bij de politie 

- Er is veel interesse voor en Brend neemt contact met haar op 

- We proberen een avond te plannen op korte termijn. Hou de 

website in de gaten. 

 

- Er zijn veel ontwikkelingen op het gebied van navigatie- en route systemen 

en het lijkt zinvol om hier als club een mening in te vormen.  

- MyRouteApp is sterk in opkomst 

- Kurviger wordt ook veel gebruikt 

- Basecamp blijft in ontwikkeling wat achter 

- De nieuwe desktop/laptop kaartversies voor Garmin/Basecamp 

(laatste versie 2025.1) zijn steeds moeilijker te installeren 

- Garmin komt met Treat (soort MyRouteApp van Garmin) 

- Op de ledenvergadering van 16 september zal hier uitgebreid tijd 

aan worden besteed. 

 

- Het idee is ontstaan om een BBQ in de zomer te organiseren 

- Vraag: is hier interesse in? 

- Voorstel is met partners 

- Ergens in juli/augustus 

- Enthousiasme bij de aanwezige leden 

- Het bestuur gaat ermee aan de slag 



 

 

5. Rondvraag 

 

- Peter Balm 

- Peter wil graag af en toe een wilde rit organiseren.  

- Omdat dit redelijk ad-hoc is zal Peter de leden mailen als hij een 

wilde rit gaat rijden met de vraag wie er mee gaat 

- Ad Meeuwesen 

- Oppert de mogelijkheid voor een App-groep tussen de Veteranen 

- De aanwezige leden kiezen hier niet voor uit zorg voor veel 

overtollige berichten 

 

 

 

6. Sluiting  

 

- Om 21:15 uur sluit de voorzitter de vergadering. 


